# 高考英语完形填空试题库

1

The simplestway to say it is this I believe in my mother. My 36 began when I was justa kid. I 37 becoming a doctor.

My mother was a domesticThrough her work, she observed that \_\_38\_\_ people spent a lot more time reading than they \_\_39\_\_ watching television. She announced that my brother and I \_\_40\_\_ watch two to pre-selected TV programs during the week. With our free time, we had to read two books each from the Public Library and \_\_41\_\_ her written book reports. She would mark them up with check marks and highly Years later we realized her marks were a \_\_42\_\_. My mother was illiterate.

When I entered high school I was a(n) \_43\_, but not for long. I wanted the fancy clothes. I was a the guysI went from being an A-studento a B-studento a C-studentone nightmy mother came home from \_45\_ her variousjobs and I complained about not having enough Italiak nitshirts he said, "Okay, I'll give you all the money I make this week scrubbing affiliongrsb at throoms, and you can buy \_46\_ food and pay the bills. With everything you 7can have all the Italian knit shirts you want." I very \_48\_ with that arrangement but once I got through allocating money, there was \_49\_ left. I my mother was a financial genius to be able to \_50\_ our heads and any kind of food on the table, \_clothes.I also realized that immediate satisfactions it going to get me anywhere. Success required intellectual preparation. I went back to my \_52\_ and became an A-student again, and eventually I \_ dream and I became a doctor.

My story is really my mother's—atwoman with  $\underline{54}$ —formal education or property who used her position as a parent to change the lives of many people around the globe. There is no job  $\underline{55}$ —th This I believe.

D. trick

```
36. A. belief B. work C. education D. promise
```

37. A. majored in B. got used to C. dreamed of D. got tired of

38. A. lazy B. easy-going C. successful D. reliable

39. A. spent B. paid C. took D. did

40. A. could only B. could not C. must not D. should often

41. A. read to B. present to C. teach D. explain to

42. A. joke B. means C. tool

43. A. A-student B. B-student C. C-student D. D-student

44. A. get rid of B. hang out with C. break away from D. keep in touch with

45. A. making B. stopping C. working D. getting

46. A. your brother. Byourself C. your sister D. the family

47. A. left over B. paid off C. used up D. carried out

48. A. angry B. pleased C. disappointed D. bored

49. A. anything B. everything C. something D. nothing

50. A. put an idea in Bo. gave an impression on C. keep a roof over. have eyes in the back of

51. A. let alone B. let out C. let in D. leave alone

52. A. guys B. mother C. studies D. play

53. A. made B. fulfilled C. changed D. tried

54. A. little B. much C. few D. high

55. A. more interestingHess important D. less interesting

这是一篇记叙文。作者出生于一个贫穷的单亲家庭,然而在母亲的帮助与教导下,他克服了重重困难,从后进生一跃名列前茅,成为优秀生,并实现了自己的梦想,成为了一名医生。这一成功的事例说

明:在教育子女上,父母才是最好的老师。

- 36. A 从下文可知, 我小时候就开始有了信念。
- 37. C 接着指出是什么信念, 梦想成为一名医生。
- 38. C 据母亲观察,成功人士花在阅读上的时间要比在看电视上多得多。
- 39. D 此处使用 did 代替前文的 spent,避免重复。
- 40. A 由 announced 得知,我和弟弟每周只能看三到四个预先挑选好的电视节目。
- 41. B 由上下文可知,母亲非常严厉。我们每人必须阅读从底特律公共图书馆借来的两本书,还要上交读书心得。present sth. t把薪物呈交给某人。
  - 42. D 由 My mother was illite得知,此处是一个计谋。
  - 43. A 由 but 推测出: 读中学时, 我曾是个优等生, 但好景不长。
  - 44. B 原因是: 图漂亮衣服,想和别人出去闲荡。hang out闲荡。
- 45. C 由下文 scrubbing floors and cleaning bat 阿姆斯以此意为:母亲干完各种活儿回到家。working 在此用作及物动词,意为:完成,干完。
  - 46. D 此处是 buy sb sth的结构。意为:由你来替这个家买伙食、付账单。
- 47. A 此处是"with 宾语+ 宾补"结构。money 与 leave之间是被动关系。剩下的钱你都拿去买意大利针织衫吧。
  - 48. B 因为由自己理财并从中想赚一点钱,很显然,这样的决定让我开心不已。。
  - 49. D 由 but 可知并非如我所愿。但当我把该花的钱都分配完毕, 手里已分文不剩。
- 50. C 我的母亲不愧是个理财能手,她能让我们有地方住、有各样的食物吃,更不用说买衣服了。 keep a roof over one's有她方住; put an idea into one'娘想起; gave an impression 圖下印象; have eyes in thekbæf one's hard 心不露声色。
  - 51. A let alor更不用说; let ou使放出; let i使进入; leave alon不理会,不理睬。
- 52. C 通过这件事,我还意识到,一时的满足并不会给我带来什么成就,而成功需要智力上的准备。 于是我又发奋努力学习。
  - 53. B 最终我实现了自己当医生的梦想。fulfil履行工作,完成任务,达到愿望。
- 54. A 由上文可知,我母亲,她是这样一个女人,粗通文墨、家境贫寒,却利用家长的身份改变了世上很多人的生活。
  - 55. C 由上文得知:没有那件事比对子女的养育更重要了。

 $\hat{2}$ 

Sometimes I really doubt whether there is love between my parents. Every day they are very busy t <u>36</u> in order to pay the high tuition for my brother and me. They don't wants ithatheI\_read in books or I seeTon In their opinion, "I love you'38 is flow them to say. Sending flowers to each other on Valentine's Day is even more of 90 of \_

One day, my mother was sewing a quilt. I sat down beside her. "Mom, I have a question to ask you.

40 between you and Dad?" I asked her in a very low voice. She didn't answer immediatedly. She head and continued to sew the quilt.

I was very worried because I though<u>t I</u> had \_42\_ h<u>er.</u> IanwasI \_dBdn' t know what I should do. But at last I heard my mother say the following words:

"Susan," she said thoughtfully, "Look at Stdmiest indexe aid \_\_\_44\_, but most of it disappears in the quilt. The thread really makes the quilt \_\_45\_\_. If life is a quilt, then love show harded yabehread seen \_\_46, but it's really there. 47 ove is \_

I listened carefully <u>but I \_\_48\_</u> her until the next spring. At that time, <u>my father suddenly \_\_49</u> My mother had to stay with him in the hospital for a month. When they returned from the hospital, to looked <u>\_\_50</u> \_. It seemed both of them had had a serious illness. After they were back, every day in and dusk, my mother helped my father \_\_51\_ on the country road

"Dad, how are you feeling now?" I asked him one day.

"Susan,don' <u>t\_52</u> me." he said gently. "To tellyou the truth,I just like walking with your mom." <u>\_53</u> his eyes, I know he loves my mother deeply.

Once I thought love meant flowers, gifts and \_\_54\_\_. But from this experience, I understand that just \_\_55\_ in the quilt of our life. Love is inside, making life strong and warm.

- 36. A. keep fit B. rise early C. earn money D. collect money
- 37. A. magic B. romantic C. fantastic D. attractive
- 38. A. simple B. easy C. relaxing D. luxurious
- 39. A. the question B. question C. reach D. control
- 40. A. feeling B. love C. quarrel D. smile
- 41. A. raised B. shook C. nodded D. bowed
- 42. A. hurt B. injured C. wounded D. harmed
- 43. A. in great surprisein a great embarrassmentwith deep depression. at extreme sorrow
- 44. A. happens B. comes about C. appears D. occurs
- 45. A. warm and soft. Bhot and hard C. thin and cool D. strong and durable
- 46. A. somewhere and sometime B. anywhere or anytime
- C. more or less D. here and there
- 47. A. inside B. outside C. faraway D. nearby
- 48. A. could believe Bouldn't understandw@uldn't recogniz. might know
- 49. A. got sick B. got stuck C. threw up D. became disabled
- 50. A. quite healthy Byery pale C. fairly red D. much surprised
- 51. A. jump high B. go hurriedly C. run fast D. walk slowly
- 52. A. think aboutB. talk with C. worry about D. laugh at
- 53. A. Reading B. Seeing C. Saying D. Writing
- 54. A. fresh roseB. gold ring C. sweet kisses D. beautiful jewelry
- 55. A. a thread B. a needle C. the cloth D. the cotton

爱就是鲜花、礼物和甜蜜的亲吻吗?作者通过亲身经历,终于明白,爱不是表面上的浪漫的亲吻,而是内在的情感。虽不能随时随地看到它,但是它却实实在在地存在着,使生活变得坚固而温暖。

- 36. C 由 in order to pay the high tuition for my brom知起为不静钱。
- 37. B 他们从未像我在书中读到,或在电视中看到的那样浪漫。
- 38. D 从上下得知,说出 我爱你"是太难了,而不是太简单、容易、轻松。
- 39. A out of the ques促命固定短语,意为 毫无可能"; out of questi**有**可能"; out of reac伸(手)够不着; out of contr央控。
  - 40. B 根据上下文,此处指 你和爸爸之间有没有爱情啊"。
  - 41. D 因在缝被子,母亲低下头。
  - 42. A 我担心伤害了她。伤害感情用"hurt"
  - 43. B 我非常尴尬。
- - 45. D 这些线使被子坚固耐用。
  - 46. B 你不可能随时随地看到它,但是它却实实在在地存在着。
  - 47. A 由上句推出: 爱是内在的。
- 48. B 由下文 unti可知此处用否定式。以构成 not ··· unti的句式。句意为:我仔细地听着,却无法明白她的话,直到来年的春天。
- 49. A 由 My mother had to stay with him in the hospital f可知分离既然得重病。get stucket; throw up呕吐; become disable 破疾。
  - 50. B 此处指 脸色, 气色"。句意为: 当他们从医院回来的时候, 都显得非常苍白。

- 51. D (为了使父亲身体康复),他们回来之后,每天的清晨或黄昏,母亲都会搀扶着父亲在乡村的小路上漫步。
  - 52. C 从上文 Dad, how are you feeling 可知,此处有 担心"之意。
  - 53. A 英语中 看得出"习惯上不用 see。 句意为: 从他的眼神里, 我看得出他对母亲的爱之深刻。
- 54. C 四个选项中 A、B、D 与前面提到的 鲜花、礼物"同类,只有 C 项不同类。句意为: 我曾经认为爱情就是鲜花、礼物和甜蜜的亲吻。
  - 55. A 由全文可知,但是从那一刻起,我明白了,爱情就像是生活中被子里的一根线。

3

"You' 11 have 48, son, " he said.

"Dad!" cried the boy.

"There will be other said, his father.

"Not as big as this one," cried the boy.

44 no one had seen them, nor could anyone ever know what time he caught the fish, the boy 45 by his father's firm voice that the declision Heasslowly worked the hook out of the lip of the huge bass and lowered it into \_47\_. The creature moved its powerful body and \_48\_. The boy though he would never again see such a great fish.

That was 34 years ago. Today, the boy is a successful architect in New York <u>City.</u> And he was <u>49</u> has never again caught such a magnificent fish as <u>the</u> one he <u>50</u> that night long <u>ago.</u> But he does so fish again and again every time he comes up against apquestipdesofAs his father taught him, principles are simple matters of right and wrong. It is only the practice of principles <u>52</u> difficult. Do we no one is looking?

We would if we <u>54</u> to put the fish back when we were young. For we would have learned t truth. The decision to do right lives <u>55</u> in our memory. It is a story we will proudly tell grandchildren.

- 36. A. until B. when
- C. after
- D. before

- 37. A. providing B. catching
- C. feeding
- D. supplying

- 38. A. bent over B. came up
- C. turned over
- D. broke down
- 39. A. on the other end On the other hand On one hand D. at the either side
- 40. A. with anxiety. Bin surprise
- C. with admirationD. for fear
- 41. A. delighted B. frustrated
- C. frightened
- D. exhausted

- 42. A. and
- B. but
- C. however
- D. yet

- 43. A. bring it home. Pout it aside
- C. put it back D.
  - D. pick it up

- 44. A. Even though B. Now that
- C. Ever since
- D. In case

- 45. A. tell
- B. say
- C. speak
- D. talk

- 46. A. passed
- B. changed C. fixed

47. A. the wide container the broad sea (the black water. the small river

D. refused

- 48. A. fled
- B. disappeared
- C. floated
- D. swam

- 49. A. wrong B. right C. satisfactory D. pleased 50. A. landed B. saw C. cast D. threw
- 51. A. a differentB. many big C. even bigger D. the same
- 52. A. which is B. it is C. that is D. this is
- 53. A. do wrong B. do right C. do harm D. do good
- 54. A. were taughtB. told C. were let D. ordered
- 55. A. freshly B. fresh C. clearly D. strongly

这是一篇夹叙夹议的记叙文。通过与父亲一起钓鱼的一次亲身经历,小男孩受到了深刻的道德教育,从而影响了他的一生。道德是简单的对和错的问题,但要付诸行动却很难。尤其是在无人知晓的情况下,我们是否会自觉以道德的标准来衡量我们的言行呢?人应当以'饭实为本,道德至上'"。

- 36. B 由下文可知是鲈鱼季节开放的前。
- 37. B 他是去钓鱼而非其它。
- 38. A 当鱼杆向下弯的时候,他知道线的另一端一定钓到了一条大鱼。
- 39. A 在线的另一端。on the one hand, on the other **意为d**一方面**……**;另一方面**……**" at the either side 在任何一方"。
  - 40. C 小男孩钓鱼技巧纯熟,父亲看了眼神充满赞赏。
  - 41. D 被钓着的鱼当然是筋疲力尽。
  - 42. B 但他钓着的是一条鲈鱼。此处用 but 表示转折, 因为鲈鱼是禁止垂钓。
  - 43. C 你得把它放回去,孩子,"他说道。此处指放回去。A、B、D 项均不相符。
- 44. A even though表示让步 即使";其句意为:即使没有人看到他们,更无从得知他们何时钓到了 鱼。
  - 45. A tel 分辨;辨别"常与 can, could, be abl 连用。
  - 46. C 从父亲不可动摇的语气中,他知道这个决定没有商量余地。即 固定了的"。
- 47. C the black wat **意**为 **答**黑的水中"。其句意为 **他**慢慢地将鱼钩从大鲈鱼的唇上取下,然后蹲下将鱼放回水中"。他在湖上钓鱼,不可能把鱼放回到河流或海里,更不是放入容器里。
  - 48. B 鱼儿摆动着它强健的身躯,消失在水中。fled逃跑; floate漂浮; swim 游。
  - 49. B 他猜得没错。此处肯定上文所说的事 他可能再也看不到这么大的鱼了"
  - 50. A land 意为 将鱼钓上岸"。saw 指表示看见;cast洒网;threw投,掷。
- 51. D the same fi 描被他自己钓着的那条鱼。但每次他面临道德难题而举棋不定的时候,他的眼前总是浮现出那条鱼。
  - 52. C 此处是强调句型。意为:要付诸行动却很难。

to begin.

- 53. B do righ做得对、得当。do wrong做得不对; do good做好事; do harm危害。此句意为 在没人瞧见的时候,我们是否仍始终如一,一丝不苟"
- 54. A 由下文 "For we would have learned the 可知此处是 被教给"。意为: 在我们还小的时候, 如果有人要我们把鱼放回去, 我们会这样做
  - 55. B 此处是形容词作状语,表示状态。不能用副词。意为:正确的决定在我们的记忆里变得清新。

4

As the train approached the seaside town where I was going to spend my holidays, I went into the to <u>36</u> my legs. I stayed there a short while, breathing in the <u>fresh</u> sea air and <u>37</u> a few word of the passengers, whom I had met earlier on the <u>38</u>.

When I turnedto go back to <u>39</u>, I happened to glance into the compartment (车厢) next to mine. Sitting there was a man who many years before had been my neighbor. He was a great <u>40</u>, I remembered used to take hours to <u>41</u> him once he began a conversation. I was not at all <u>42</u> when he went to another part of London. We had not met since then, <u>43</u> did I wish to meet him now, when <u>44</u> was

Luckily at that moment he <u>was</u> 45 busy talking to the man opposite him to catch sight of me. I

back into my compartment, took down my two suitcases and carried them to the far end of the corridor be ready <u>to 46</u> the train as soon as itThetopponeth the train came to a傳祉, (I called a porter, who in no time at all had carried my luggage out of the station and \_\_47\_\_ me a taxi. As I drove to small hotel on the outskirts of the town, I breathed a deep sigh of relief at my 48. There was 1 that I should 49 my boring ex-neighbor again.

When I reached the hotel, I went 50 to my room and rested there until it was time for dinner went down to the dining room <u>and</u> 51 a drink. I had barely raised the <u>glass</u> to my lips <u>52</u> a familiar voice greeted me. I had not escaped from the tiresome neighbor \_\_53\_\_! He grasped me warmly hand and insisted that <u>we\_\_\_54\_\_</u> a table in theordinn'ingis is a pleast nt." he said"I never expected to see you again after all these years."

- 36. A. reach
- B. extend
- C. stretch
- D. loosen

- 37. A. exchanging B. changing
- C. talking throughD. talking about
- 38. A. fruit stand. department stor€. bus stop
- D. station platform

- 39. A. the station. my seat
- C. the waiting rodn. the office

- 40. A. talker
- B. poet
- C. speaker
- D. hero
- 41. A. get rid of B. take care of C. get away from D. pay attention to
  - C. sorry
- D. content

42. A. happy

43. A. so

- B. afraid
- D. nor

- 44. A. holiday B. school day
- B. no
- C. not C. work day
- D. conversation

- 45. A. very
- B. too
- C. so
- D. much

- 46. A. get on
- B. stay on
- C. catch
- D. get off

- 47. A. found
- B. gave
- C. offered
- D. stopped

- 48. A. good luck B. nice choice
- C. narrow escape D. bad fortune D. catch up with
- 50. A. carelessly B. aimlessly
- C. idly
- D. straight

- 51. A. ordered
- B. requested

49. A. keep in touch with Brun intoC knock down

- C. fetched
- D. asked

- 52. A. while
- B. before
- C. when
- D. after

- 53. A. above all B. after all 54. A. spare
  - B. rent
- C. reserve
- D. in all D. share

- 55. A. surprise B. interview
- C. appointment

C. first of all

D. party

这是一篇记叙文。作者不喜欢爱唠叨的前邻居,他已搬家,这是一件大好事。作者外出度假在火车 上与他不期而遇,幸好作者还是侥幸逃脱了他的唠叨。令他没有想到的是,在他住宿的旅馆里又碰面了, 真可谓 冤家路窄"。

- 36. C 我走到过道里去伸伸腿。stretch one's:1伸伸腿,引申为放松一下。
- 37. A 与一个原来在站台上遇到的乘客聊了几句。exchange a few words with……说了几句话。 change 改变; talk sth. thro畅叙衷肠; talk about s诚论某事。
  - 38. D 由上文得知:火车站站台。
  - 39. B 由上文 "走到过道里",很显然此处指 回到座位上去"。
  - 40. A 从下文可知: 我原来的邻居是个爱唠叨的人。
  - 41. C 他一开始和你讲话,你就要花上几个小时才能把他甩开。get away from 走开,躲开。
  - 42. C 他搬走,我根本不觉得遗憾。
  - 43. D 从上文 We had not met since t配知,此处是倒装句,所以将否定词置于句首。
  - 44. A 由上文可知,这时我的假期就要开始了。
  - 45. B 此处是 too···to句型,表示 忙于谈话没有看见我"。
- 46. D 我很快走回到车厢,把它们搬到走道的另一端,以做好准备,火车一停就下去。the far end of the corrid在原的远端。get off下车。
  - 47. A 搬运工立刻给我找来了出租车。find sb. 给某人找来某物。

- 48. C 我乘车去我在郊区的小旅馆的路上,为我能侥幸逃走而宽慰在舒了一口长气。a narrow escape 侥幸逃脱。
  - 49. B run int碰到,不期而遇。句意为:我不大可能再碰到我那令人厌恶烦的邻居了。
  - 50. D 我直接往自己的房间走去。
  - 51. A (在旅馆娱乐室或饭店)点菜或其它东西,常用 order 此处意为:要了一杯饮料。
  - 52. C 我刚举到嘴边, 就听到一个再熟悉不过的声音向我打招呼, 用 when 表示 突然"。
  - 53. B 从上文可知: 我终究没有逃出这位烦人的邻居手掌。
  - 54. D 并主张我们在一起用餐。

<u>46</u>

54. A. extremely

55. A 由下文 I never expected to see you again after all可知se 这的确是件惊奇的事。

5

In Britain, people have different attitudes .toModste people we general 1y36 them and the job they do-although there are certain people who do not believe that 37he people that do What does a policemanactually o? Itisnot 38 job to describe Afterall, a policeman has a number of jobs in 39. A policeman often has to control traffic, 40either oot in the center of a town, or in a police car on the Indoceds, in Britain, he might be in the Traffic Police and spend all, of of, his time 41 up and down main roads and motorway straffic policeman has to help keep the traffic moving, stop 42 motorists and help when there is an accident A policeman has to help keep the 3, too If there is a fight or some other disturbathe, we

We expect the police to solve crimes, of course, so an ordina<u>ry 移心lice</u>mænis not a detective (侦探), will often have to hells and arrest criminals

the police to come and restorerder And they often have to <u>45</u> situation to greatrisk to the inown

And <u>49</u> do we call when there is an emergeancyair crash, a 50 , a road accident, or a robbery? We call the police 51 a policeman has to <u>be 52</u> to face any unpleasant emergency that may happen in <u>the 53</u> world.

The police do an absolutely necessary job, they 5 do it well and I support them, but I do not envy policemen, I do not think that I 55 uld do the job of a policeman

C. surprisingly

D. particularly

C. appreciate 36. A. dislike B. join D. admire 37. A. should B. would C. could D. must 38. A. a funny B. a pleasant C. an interesting D. an easy 39. A. it B. one C. his D. them 40. A. on C. under D. with B. by D. searching 41. A. walking C. wandering B. driving C. speeding 42. A. resting B. tired D. drunken C. situation 43. A. peace B. silence D. condition D. expect 44. A. wait for B. call C. think of B. avoid 45. A. turn to C. deal with D. treat 46. A. safety B. families C. future D. friends 47. A. although B. as if C. however D. even if 48. A. get rid of B. question C. look for D. sentence C. what 49. A. how B. where D. who 50. A. power failure. Bfire C. thunder storm D. thief B. Then D. So 51. A. Yet C. As C. prepared 52. A. provided B. promised D. presented 53. A. future B. modern D. whole C. real

B. specially

- 55. A. hardly B. forever C. ever D. never
- 36. 答案: C 解析: 根据下文作者的观点可以排除 A、B项,作者非常 欣赏"警察的工作,而不是 羡慕"。
- 37. 答案: A 解析: should 此处的意思是 / 应该", 此句的意思是 / 有一些人认为警察不应该有他们所拥有的权力"。
  - 38. 答案: D 解析: 根据下文的描述, 警察的工作种类很多, 又充满危险, 所以选 an easy
- 39. 答案: B 解析:根据下文的叙述,警察要做的工作有很多,所以" a number of jobs in o處" 里的 jobs的意思是"pieces of work, than the pieces of work, than the pieces of work, than the pieces of work, th
  - 40. 答案: A 解析: 此处 "on foo为"固定词组。
  - 41. 答案: B 解析: 在 motorway 上不能步行,只能开车,所以要用 driving
- 42. 答案: C 解析: 此处 "speeding motori**推的**'是超速行驶的机动车辆。选项"drunken的意思是 喝醉酒的",警察不可能一下子就判断出来哪个司机是喝醉酒的。
  - 43. 答案: A 解析: 下文 "there is a 告诉我们,警察的任务是要维护和平。
- 44. 答案: D 解析: 此题考察动词及词组的意义。 wait for 意思是 等待某人"; cal 意思是 打电话"; expect somebody to do someth表示 期待某人做某事"; think o意思是 想起,想到"。D 项最符合文中的意思"一旦有打架或者骚乱,人们就期待警察出现并维护秩序。"
- 45. 答案: C 解析: 面对的情况是需要处理的, 所以选择词组 deal with动词 trea的意思是 对待、治疗"。
  - 46. 答案: A 解析: 警察在工作时会有危险,对他们的安全造成威胁。所以此处选 safety
- 47. 答案: D 解析: 这里的 "although even i都可以引导让步状语从句,但是 even i是一种不是事实的假设,而 although与主句的关系为转折,此处警察不是侦探,所以选 even id
- 48. 答案: C 解析: 此题考察词组的意义区别。look fo表示 写找"; get rid 表示 摆脱,除掉"; questio意思是 质问"; sentence作为动词意思是 判处,宣判"。此处的意思是 警察寻找并追捕犯罪分子。
  - 49. 答案: D 解析: 根据下文的 "we call the poli选择疑问词 who, 指人。
- 50. 答案: B 解析: 根据前文的 emergency (紧急情况),可以看出只有选项 a fire火灾)属于 紧急情况"。
- 51. 答案: D 解析: 由前文可以知道,当我们面对紧急情况时总是会找警察,所以按照意思顺下来,就应该用 so表示 因此,结果 …"。
- 52. 答案: C 解析:根据上文,面对 emergency,警察随时随地都要"prepared"另外,要注意词组"be prepared do to something"
  - 53. 答案: B 解析: in the modern worl在现代社会里。
  - 54. 答案: A 解析: "extremel 在"此处意思是"非常,极端",此处是赞扬警察的工作非常好。
- 55. 答案: C 解析: 本句的否定前移了。当主句主语为第一人称、动词为 think等词时,常用此否定前移结构,翻译成汉语应该是 我认为我不 ···"。A、D 项都是否定词,与 not 构成双重否定,意思不对; forever不合此语境。

6

My firstobwas inwhat they call the citycenter The <u>36</u> was large, darked old <u>37</u> the physics lecture room was on the second <u>68oor</u>, it wasn't a lecture room at all, it was an ordinary robut it had "LECTURE ROOM" on the 39 . The students were sixteen or seventeen years 40 ld, severally ears younger than me. <u>41</u> , some of them looked and acted <u>42</u> older than me sometimes.

The room was directly <u>43</u> the street and had the window looking out over the street and many houses. One day I was <u>44</u> some work on the blackboard when I heard a sudden change in the noise.

houses One day, I was 44 some work on the blackboard when I heard a sudden change in the noise behind me. There was a man standing in the room with 45 an apple in his hand. He looked 46.

<sup>&</sup>quot;Who threw this?" he asked, looking round the class

- "I beg your pardon?". Wasathis the school inspector? \_\_\_\_47\_\_ threw this apple out of the window," he said"It 48 on my car"
  - "Who threw an apple out of the window?"49I to the classhere was no answer
- "I<u>50</u> the fellow who threw this said the man<u>er 51</u> outside for you And then he left, slamming the door
- 52 was silence and I continued with the Altest smenend of every lesson, a bell rang, usually the classwere al<u>1 53</u> before it finished in ging, leaving me saying "That'all for today" to an empty 54

This time, when the bell went for the end of the lesson55no one "That's all for today," I said "You go first, "simsaid one of the body smade a nice change, being first out

- 36. A. room
- B. building
- C. floor
- D. city

- 37. A. and
- B. as
- C. so
- D. but

- 38. A. Happily 39. A. floor
- B. Luckily

B. ground

C. door

C. Properly

D. window

D. Actually

- 40. A. over
- B. only
- C. up
- D. almost

- 41. A. In fact
- B. In the end
- C. After all
- D. As a result

- 42. A. more
- B. less
- C. very
- D. even D. in

- 43. A. on
- B. above
- C. below C. taking
- D. putting

- 44. A. getting 45. A. hardly
- B. making B. almost
- C. half
- D. such

- 46. A. angry
- B. kind
- C. sorry
- D. happy

- 47. A. Anyone
- B. One
- C. Who

D. Someone

- 48. A. hit 49. A. asked
- B. fell
- C. landed C. talked
- D. arrived

- 50. A. hate
- B. said B. find
- C. get
- D. told D. want
- 51. A. will be waiting Bave waited C. have been waiting Dwait

- 52. A. It
- B. There
- C. This
- D. That

- 53. A. walked
- B. left
- C. gone
- D. ended

- 54. A. lesson
- B. class
- C. room
- D. lecture

- 55. A. heard
- B. finished
- C. spoke
- D. moved
- 解析:从下文的 课室在二楼 可以知道,此处的 buildin就是有 课室"的那一座。
- 37. 答案: A 解析: 此处的 and 连接两个并列的句子, old前的 and 连接并列的形容词。
- 解析:从下文可以看出,这个课室不象课室,只是个普通房间,但牌子上的内容是 馃 室"。
  - 39. 答案: C 解析: 一般的规则, 牌子应该挂在门口那个位置。
- 40. 答案: B 解析: 根据下文可知,这些学生的年龄比老师小不了多少,用 actual 1表示 事实上、 实际上"。
- 41. 答案: A 解析: 与上句呼应,说明老师与学生年龄差距不大,有时候学生的长相和行为显得比 老师都要大。
  - 解析:这是根据上文发展来的一种关系,表示一种递进的语气,意思是 其至 … "。 42. 答案: D
- 43. 答案: B 解析: 从下文的" looking out over the street and many houshesew the ap可知, 这间课室不是在街道里,而是在街道之上,"比街道的位置要高",所以"苹果才会扔下去,打在车上"。
  - 44. 答案: D 解析:此处的词组"put some wor裹示 布置一些作业"。
- 45. 答案: C 解析: 这是根据事件发生的情形推断出来的答案,苹果吃了一半后扔出去了,其它选 项意义上都不通。
  - 46. 答案: A 解析:这种"生气"的心情是很自然的,因为把苹果扔到了车上。
  - 47. 答案: D 解析:此处选 someone 表示 有人(某个人,但不知是哪一个)把苹果扔到车上了"。

A、B 两项意义不通; C 项是疑问语气。

48. 答案: C 解析: A 项的 hi t为及物动词, 后不用介词; B 项指某人或者某物自然地 倒下"或者 瘩 下"。D 项意义不通。

- 解析: 固定用法,此处的意思是'对着某人说话",不是'与某人交谈(talk to"。 49. 答案: B
- 解析: 此处的 want 意思是 要找到 … "。
- 51. 答案: A 解析:此句的意思是 我会在门外等着你(找到那个扔苹果的人)"。
- 解析:此题选用"There b创型来表示一种存在的状况。
- 解析:此题的"be gone" = disapp 意思是 消失了"。 53. 答案: C
- 解析:根据上句,学生已经都跑了,所以是对着空空的房间说"下课"。 54. 答案: C
- 解析:本句说的是与平时相比的反常现象,"没有一个人敢动"。 55. 答案: D

Every countryhas itsheroes The heroes are the people the nationand especially he young people 36\_\_. If you get a list of the heroes of a nation, it will te踏势cc潜机è potehatahaticor example, the youngsters in China nowadays take Yang Liwei \_\_37\_\_ ever sinc发射e dfausheenzhou V .

If today in America you ask the high school students to list thei<u>r</u> heroes, their <u>38</u> would pr into three groups first group of heroes would be the rock stars—the people <u>39</u> withereocks music no doubt that such people have talent but one often wonders if one should 40 rock talent as a moder rock stars too often are mixed with drugs and their personal life is nothealrockhastarstare rich and they wear the latest fashion Hotwelver, one should \_\_\_42\_ more in a hero than such things \_\_43\_ money and fine clothes

A second type of heroes for the American youth are spotts, stypou have a person who has a talent in one area-sportswever, too often the personal of the sports star is <u>.4500</u> fliesquedetly drugs and drinking are a part<u>of</u> \_\_46\_\_ of the sports stars

A third group of heroes are TV or movieTseaerspeople may have lots of \_\_47\_ talent and are quite handsome. However, the personal life of too many actors is quite sad and \_\_48\_\_ be held up as a mode young people

Today, the rock stars, the sportsmen and the actor shave <u>49</u> become the models of the youth in America. Really, do you hear a young person say that his \_\_50\_ is a doctor, a teacher or a scienti people are not\_\_\_51\_ and do not wear fashionableHowethers they are\_\_\_52\_ people who work hard to make the world a better place for everyone

What isreally sadisthat the young try to <u>53</u> their heroes. They like to wear the same clothes as theirs If the heroes of today for the American youth are \_\_54\_ only to rock stars, sports and actors, does not look too 55\_

- B. admire 36. A. respect
- C. satisfy
- D. hold

- 37. A. on the tip of their tongue
- B. as a model C. to be admired
- D. to hear from

38. A. choice B. conclusion

39. A. interested B. connected

- C. majority C. excited
- D. suggestion

- B. think up 40. A. take on
- C. put on
- D. pleased

- 41. A. simple B. mixed
- D. hold up

- 42. A. put B. gather
- C. good
- D. bad

- C. spend
- D. be after

- 43. A. like
- B. besides
- C. with
- D. as

- 44. A. This time B. Instead

- 45. A. little B. a bit
- C. However
- D. Again

- C. kind of
- D. any

- 46. A. sports
- C. clothes B. life
- D. talent

- 47. A. teaching B. running
- C. acting
- D. speech

- 48. A. should not B. should
- C. must
- D. may not

- 49. A. both B. each one C. all D. none 50. A. dream B. husband C. wife D. hero 51. A. rich B. poor C. healthy D. kind 52. A. stupid B. talented C. terrible D. weak 53. A. persuade B. praise C. remember D. follow C. powerful 54. A. enough B. limited D. great 55. A. bright B. usual C. necessary D. important
- 36. 答案: B 解析: 本题考查动词的词义。admire 作为及物动词意思是 钦佩,羡慕"。 本句的意思是 英雄就是全国人民,特别是年轻人所<u>羡慕</u>的人。"
  - 37. 答案: B 解析: 此题考查词组 "take somebody as a mode其意思为"以某人为榜样"。
- 38. 答案: A 解析: 此处考查 choice这个名词,意思是 选择"; conclusion意思是 结论"; majority 表示 "大多数"; suggestion的意思是 建议"。后三个词不符合题意。本句的意思是 年轻人对英雄的选择可以归为三类。"
  - 39. 答案: B 解析: 词组 "connected wi 是过去分词短语作后置定语, 意思是 '与……有联系"。
  - 40. 答案: D 解析: "hold u对固定短语, 意思是 推举某人/某物作为实例, 示范"。
- 41. 答案: C 解析: 本句的意思是: 那些摇滚歌星经常吸毒而且私人生活不是那么好(good)"。 根据常识得出此答案。
- 42. 答案: A 解析: 此题考查词组 "putin"的意思,它表示 提出(要求等)"。其它词无此搭配。本句意思是: "一个人应该对英雄提出更高的要求或标准,而不是钱和衣服"。
- 43. 答案: D 解析: "such···as··"为固定短语,用于列举事物/人,意思是 例如·····; 诸如 ···此类的人或者事物"。
  - 44. 答案: D 解析: 此题的答案 "agai 对副词,表示'又,再'的意思,承接上文选来。
- 45. 答案: B 解析: 本句意思是: 那些体育明星的个人生活有点(a bi)t 失调,不正常"。a bi此处表示程度。
  - 46. 答案: B 解析: 此句的意思是 经常吸毒、酗酒是体育明星生活(1ife)的一部分。"
- 47. 答案: C 解析: 承接上文 "A third group of heroes are TV or movie 逐渐选择此项。本句意思是 那些电视、电影明星有很高的表演 (acting 才能。"
- 48. 答案: A 解析:根据常识,这些人的个人生活太消极、悲伤,因此不应该(should not)成为年轻人的榜样。根据语境选出。
- 49. 答案: C 解析: 表示三者以上用 all本句意思是 这三类人<u>都</u>(all)已成为美国年轻人的榜样。"none 也指三者以上,但它是否定意义,与上下文逻辑关系不通。
  - 50. 答案: D 解析: 根据全文的内容可以得出此答案。
  - 51. 答案: A 解析: 根据前三种人的标准,这些人都不合格。
  - 52. 答案: B 解析: 此处的"talent 对形容词, 意思是 有才能的"。
- 53. 答案: D 解析: follow意思是"(行为)等追随某人"。Persuade意思是 说服某人"; praise表示 赞扬,称赞"; remember 意思是"怀念,纪念"。均不符合句意。
  - 54. 答案: B 解析: limite的意思是 限定"。其它词均不符合题意。
  - 55. 答案: A 解析: brigh 表示 光明的"。

8

My son Joey was born with clubf畸形足). The doctors told us that with treatment he would be able to walk normally 36 would never run very well. The first three years of his life 3 were spenthein time he was eight, you he had a problem when you saw him walk.

The children in our neighborhood ran around as most children do during play, and Joey would 39 and play, too. We 40 toldhim thathe probablywouldn' be able to 41 as wall as the other children. So he didn't know.

In seventh grade he decided to go out for the cross country day he trained with the team. He worked harderand ranmore than anyof theothers perhapse 43 that the abilities hat seemed to come

44 to so many others did not come naturally to him. Although the

team runs, only the top seven runners have the put能性刻to <u>46</u> points for the school. We didn't tell him he probably would 42 verthe team, so he didn't know.

He <u>48</u> to run four to fivemiles a day, every day even the day he had a 103 degree fever. I was <u>49</u>, so I went to look for him after school. I found him running all alone. I as <u>ke\$Ohim</u> how he felt he said He had two more miles to go. The <u>sw&alt</u> his face and his eyes were glassy from his fever. Yet he <u>52</u> straighthead and keptrunning. We nevertoldhim he couldn'run four miles with a 103 degree fever. So he didn't know.

Two weeks later, the name of the team runne<u>rs \$\foralle{\sigma}\text{re}\$.</u> Joey was number six on **thet**. Joey had made the team. He was only in seventh the other six team membe<u>rs5\text{were}</u> all

We nevertoldhim he shouldn' <u>t 55</u> to make the team. We nevertoldhim he couldn' dto it, so he didn' t know. He just did it.

- 36. A. however B. or
- C. but
- D. though

D. treatment

- 37. A. attention B. development
- C. circulation
- 38. A. wouldn't knowB didn't imagin@. shouldn't finD. couldn't identify
- 39. A. keep just ouB. jump right in C. stand only behind Bit still away
- 40. A. never
- B. generally
- C. often
- D. sincerely

- 41. A. live
- B. jump
- C. run
- D. hope

- 42. A. competition B. class
- C. game
- D. team

- 43. A. meant
- B. sensed
- C. showed
- D. noticed

- 44. A. eventually B. suddenly
- C. safely
- D. naturally

- 45. A. entire
- B. same
- C. other
- D. all

- 46. A. score
- B. collect
- C. pay
- D. catch

- 47. A. join
- B. enter
- C. make
  C. hoped
- D. keep
  D. aimed

- 48. A. liked 49. A. moved
- B. continued
  B. excited
- C. encouraged
- D. worried

- 50. A. Never mind B. Okay
- C. Don't worry
- D. Sorry

- 51. A. ran down
- B. came from
- C. dropped off
- D. came down

- 52. A. stood 53. A. made
- B. looked
- C. faced
- D. glancedD. checked

- B. called
- C. designed
- 54. A. sixth-grader\$. seventh-grader\$. eighth-graders D. fifth-graders
- 55. A. expect B. fight C. avoid D. refuse
- 36. 答案: C 解析: 此空格处是一个转折的话语,破折号是用来表示一个很重要的信息。B 词意不合; A、D 不应用此结构。
  - 37. 答案: D 解析: 此答案根据前文的"The doctors…run very 褐出"
- 38. 答案: A 解析: 答案 "wouldn't kn表示 不会知道"。B 表示 没有想像到"; C 表示 不应发现"; D 表示 不可能鉴别", 皆不通。
- 39. 答案: B 解析: 此句的意思是 别的小孩在那里玩(游戏),他也就(直接)进(跳)入他们的游戏圈内,无所困难或顾忌。"
- 40. 答案: A 解析: 根据下文可以得出此答案,下文多次出现与本句意义、结构类似的话语,据此断定。
  - 41. 答案: C 解析: 答案 "run是本文的中心。
  - 42. 答案: D 解析: 根据下文可知, 答案的意思是 加入(长跑)队"。后文有提示。
  - 43. 答案: B 解析: 动词 "sens表示"意识到 …"; notic表示"(表面的)发现。"
  - 44. 答案: D 解析: 前后一致。
  - 45. 答案: A 解析: 根据全句理解: 全"队都(训练)跑,但只有前七人可以……。all tea不通。
  - 46. 答案: A 解析: "score poin如固定词组, 意思是 得分"。

- 47. 答案: C 解析: make 是个万能词,此处的意思是 作为",成为……的一分子"。 词组"make the team表示'入队"。后文亦可印证。
  - 48. 答案: B 解析: 根据上文,他(一直)在训练,故这里自然是 继续"。
  - 49. 答案: D 解析: 根据全文,作者因担心才去看。
  - 50. 答案: B 解析: 此答案是根据情境判断得来的。A、C 不是用来回答 fee 的。
  - 51. 答案: A 解析: 词组 "run down此处意思是 汗水流下,淌下。"
  - 52. 答案: B 解析: 词组 "look straightead"表示: 目视前方。
  - 53. 答案: B 解析: 动词 cal 此处意思是 宣布(读)", call the names点名。
  - 54. 答案: C 解析: 根据语境(only 一词)可知, 其他选手应是高于他的年级的。
  - 55. 答案: A 解析: 此处 expect的意思是 指望"、期待"。

9

When Dunstan Cass left the cottage, Silas Marner was only a hundred meters away. He was walking home from the villagewhere he had 36 to buy what he needed 37 his next day's work. His legs were tired, but he felt almost happy. He was looking 38 or waw the too he would bring out his gold Tonight he had an extra reason to hurry home. He was going to eat hot meat 39 whifted rwas him. And it would 40 him nothing, because someone had given him a piece of meat as a present. He left 41 over the fire The door key was needed to hold its afein place, but Cass was not at all 42 about leaving his gold in the cottage with the door

When he reached his cottage and opened the door, he did<u>neto</u> notice thing was different. He <u>46</u> is wet coat, and pushed the <u>metat</u> he fire. 48 he was warm again, he began to think about his gold. It seemed a long time to wait until after super, when he usually brought out coin he decided to bring out his gold immediately, while the meat was still cooking.

But when he <u>50</u> he floorboards near the loom, and <u>saw5lthe</u> hole, he did not understand <u>52</u>. His heart beat violently as his trembling hands felt all round the <u>hoole</u>. Thereputashis hands to his head and tried to think. Had he put his gold in a different place, and <u>fort</u>gotten about every corner of this small cottage until he could not pretend to himselfany more. He had to accept the truth———his gold had <u>boten</u>!

		~ 0° - ° - · · · · · · · · · ·			
36.	Α.	arrived	B. been	C. left	D. gone
37.	Α.	to	B. in	C. for	D. with
38.	Α.	holiday	B. old	C. supper-time	D. meat
39.	Α.	ordinary	B. unusual	C. normal	D. common
40.	Α.	pay	B. spend	C. take	D. cost
41.	Α.	boiling	B. cooking	C. smoking	D. making
42.	Α.	interestin	ng B. worried	C. interested	D. worrying
43.	Α.	unlocked	B. uncovered	C. discovered	D. locked
44.	Α.	go	B. lead	C. find	D. lose
45.	Α.	whether	B. that	C. because	D. as
46.	Α.	turned off	B. threw into	C. threw off	D. got off
47.	Α.	away from	B. farther on	C. on to	D. closer to
48.	Α.	As soon as	B. As well as	C. No sooner	D. As long as
49.	Α.	But	B. As	C. So	D. For
50.	Α.	took down	B. took after	C. took over	D. took up
51.	Α.	dark	B. empty	C. small	D. deep
52.	Α.	at last	B. at once	C. at most	D. at least

53. A. everything B. something

C. nothing

D. anything

- 54. A. search B. search for C. looked into D. found
- 55. A. gone B. missed C. lost D. stolen
- 36. 答案: B 解析: had been to表示经历,本句意思是 例刚去那村买东西,已去了,现在回家了。"
- 37. 答案: C 解析: "need sth. ••bfor表示 "为了"。大意是 他买的是第二天要用的东西。"
- 39. 答案: B 解析: 从前一句 he had an extra reason to hurry可知这餐 meat 是 unusual (不平常的),不是经常可以吃的。ordinar平凡的,normal正常的,common 普通的,

共同的。

- 40. 答案: D 解析: it在这是代词,指代前句的 meat, "something cost somebody (mo如何型。
- 41. 答案: B 解析: "leave something doing 意思是 让某物 …"; cook 意思是 烹调",第二段最后一句也有提示,而 boil指用水煮。
  - 42. 答案: B 解析: 此题的关键词是"but"表转折关系, 因此可知他一点都不担心, 尽管门没上锁。
  - 43. 答案: A 解析: 同上。
  - 44. 答案: C 解析: 固定短语。find one's w裁到路; go one's wabb发; lose one's 逃路.
  - 45. 答案: B 解析: 这是一个宾语从句,从句的连接词 that不作成分,只起连接作用。
- 46. 答案: C 解析: 此题考查动词词组的意义区别。throw of 表示 物忙穿、脱、戴(衣物)", get off表示"下车,出发", turn of 意思是"失掉…"。
- 47. 答案: D 解析: 从第二段 "he decided to bring out his gold immediately, whiles that lime at wa cooking. 可知肉还在烧。
- 48. 答案: A 解析: 此题考查词组意义的区别。 "as soon a"表示"一 …, 就 …", 表现出他很心急; as well 意思是 以及 …"; no soone表示 例刚 …, 就 …"; as long 意思是 只要 …就 …"。
  - 49. 答案: C 解析:表示因果关系:因为他等不及,所以要早点把金子拿出来看。
  - 50. 答案: D 解析: 词组 "take up the floorb 意思是 拿起地板"。
  - 51. 答案: B 解析: 本句意思是: 他看到的是一个空空的洞。
  - 52. 答案: B 解析: 表示此刻的心理反应: 他马上不知所措。
  - 53. 答案: C 解析: (令他吃惊的是) 洞里什么都没了!
- 54. 答案: A 解析: 考查单词、词组意义的区别: searchfor表示动作 写找(东西)", found表示 找到"。句子意思是: 在房子的每个角落里搜索寻找。
  - 55. 答案: D 解析: 此处强调金子是被盗了, 不是不见了。

10

Most peoplemake treehousessing a pile of wood, a hammer, and some nails Mitchell Joachim, an architect from the Massachusetts Institute of Technology, has a(n) \_36\_ vision. He pictures a day wh will be created from \_37\_.

Joachim's vision 38 an ideacalle pleaching 编织), where treebranches are grown so that they 39 we ave together. Since the growth patterns of the symmetric and sunlight, it may be \_\_41 to control the way a tree develops.

These Fabricated Tree House Habitats would use trees grown into shapes as hous<u>ing.</u> One of the \_\_\_\_ these designs is that trees would not have to <u>be cut</u> down \_\_43\_.

"A 100 percent treehouse would\_take \_44\_ to create," Joa<u>ch4fa</u> stable climate, a house could take anywhere from 5 to 30 years to grow. Fortunately, there's way to \_46\_ the process. Joachim suggests including 47\_ materials such a草皮说 (grasses and living branches in the housing designs. "This mater would be able to move \_48\_ the house grows," Joachim said

A home would become an actual ecosystem, a community of plants, animals, and bacteria working together trees would also give off water vapor that wou<u>ld as</u>sist in \_49\_\_ the homes. Solar panels and winhelp provide 50\_. The tree homes might even have soil <u>pockets</u>, \_\_51\_ plants could grow from the stritself.

以上内容仅为本文档的试下载部分,为可阅读页数的一半内容。如要下载或阅读全文,请访问: <a href="https://d.book118.com/15612411512">https://d.book118.com/15612411512</a>
3011004